
Zápisnica č. 17 z riadneho zasadnutia
Akademického senátu Fakulty biotechnológie a potravinárstva SPV v Nitre

zo dňa 22.04.2013

Prítomní: doc. Ing. D. Tančinová, PhD., doc. Ing. T. Bojňanská, CSc., prof. MVDr. P.
Massanyi, DrSc., Ing. J. Maková, PhD., Ing. R. Stanovič, PhD., RNDr. J. Miššík, Ing. M.
Chňapek, PhD., Ing. V. Ducková, PhD., J. Jankovičová, Ing. P. Petruška, Ing. M. Slávik, Ing.
K. Zbyňovská

Neprítomní: Ing. L. Zeleňáková, PhD. - ospravedlnená

Hostia: dekan prof. Ing. J. Tomáš, CSc.,
tajomníčka Ing. Z. Gálová,
prodekan doc. Ing. N. Lukáč, PhD.

Ad 1) Otvorenie

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka AS FBP v Nitre.

Ad 2) Voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice

Za overovateľov zápisnice a skrutátorov boli navrhnutí Ing. J. Maková, PhD. a Ing. P.
Petruška. Navrhnutí kandidáti na overovateľov a skrutátorov boli verejným hlasovaním
jednomyseľne schválení.

Ad 3) Kontrola uznesení

V rámci kontroly uznesení sa konštatovalo, že neboli prijaté žiadne terminované
uznesema.

Návrh programu:
1. Otvorenie
2. Voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice
3. Kontrola uznesení
4. Schválenie programu zasadnutia
5. Rozdelenie dotačných prostriedkov FBP na rok 2013
6. Prerozdelenie neúčelovej dotácie na zvýšenie miezd neučiteľských zamestnancov FBP
7. Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja FBP SPU v Nitre
8. Metodický postup rozdelenia osobných príplatkov učiteľských pracovníkov FBP
9. Rôzne

Ad 4) Schválenie programu zasadnutia

Verejným hlasovaním bol navrhovaný program jednomyseľne schválený.

Ad 5) Rozdelenie dotačných prostriedkov FBP na rok 2013

Návrh rozdelenia dotačných prostriedkov predniesla Ing. Z. Gálová - tajomníčka FBP.
V rámci rozpravy vystúpil RNDr. Miššík ako predseda ekonomickej komisie, ktorý za komisiu
odporučil návrh prijať bez pripomienok.
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UZNESENIE č. 1/17
AS FBP schvaľuje rozdelenie dotačných prostriedkov FBP na rok 2013 bez pripomienok.
Za návrh: 12 Proti návrhu: O Zdržal sa: O

Ad 6) Prerozdelenie neúčelovej dotácie na zvýšenie miezd neučiteľských zamestnancov FBP

Členov senátu s návrhom oboznámila Ing. Z. Gálová - tajomníčka FBP, ktorá
vysvetlila, že dotácia by sa týkala všetkých nepedagogických pracovníkov okrem 4 vedecko-
výskumných, ktorí prešli výberovým konaním a sú zaradení do platovej tabuľky učiteľov.
Vyplatenie by sa uskutočnilo v 2 termínoch (máj a november 2013).

RNDr. Miššík vyjadril za ekonomickú komisiu podporu predkladanému návrhu.
V diskusii návrh podporili i doc. Ing. Bojňanská, CSc. a predsedníčka AS FBP. Ing. Stanovič,
PhD. položil otázku ako sa bude postupovať, ak niekto ukončí pracovný pomer skôr. Pani
tajomníčka vysvetlila, že sa vyplatí len alikvotná časť.

UZNESENIE č. 2/1 7
AS FBP schvaľuje prerozdelenie neúčelovej dotácie na zvýšenie miezd neučiteľských
zamestnancov FBP bez pripomienok.
Za návrh: 12 Proti návrhu: O Zdržal sa: O

Ad 7) Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja FBP SPU v Nitre

S aktualizáciou dlhodobého zámeru rozvoja FBP členov senátu bližšie oboznámil
prodekan doc. Ing. N. Lukáč, PhD.

V rozprave vystúpil Ing. M. Chňapek, PhD., predseda legislatívnej komisie, ktorý za
komisiu odporúčal predkladaný materiál schváliť bez pripomienok.

Dekan FBP vyslovil poďakovanie za ústretovosť a dosiahnutie spomínaných cieľov na
FBP. Do ďalšieho obdobia vyslovil potrebu posilniť počty študentov.

RNDr. D. Bajčan, PhD., ktorý sa zúčastnil verejného zasadnutia AS FBP, vyslovil
názor, že do ďalšieho obdobia by bolo potrebné zabezpečiť pre študentov nového študijného
odboru novú prednáškovú miestnosť s kapacitou aspoň 50 miest, v opačnom prípade môžu
vzniknúť problémy pri tvorbe rozvrhov. Dekan FBP zobral túto informáciu na vedomie.

J. Jankovičová sa v rámci tohto bodu pýtala na možnosti zaradenia výučby cudzích
jazykov ako povinného predmetu, resp. na možnosti udeľovania certifikátov študentom, ktorí
majú záujem o štúdium v zahraničí.

UZNESENIE č. 3/17
AS FBP schvaľuje Aktualizáciu dlhodobého zámeru rozvoja FBP SPU v Nitre bez
pripomienok.
Za návrh: 12 Proti návrhu: O Zdržal sa: O

Ad 8) Metodický postup rozdelenia osobných príplatkov učiteľských pracovníkov FBP

Návrh predniesol prodekan doc. Ing. N. Lukáč, PhD., ktorý okrem iného uviedol, že
prijatie tohto metodického postupu vyplýva z dlhodobého zámeru rozvoja fakulty a bolo
vypracovaných niekoľko návrhov, ktoré sa postupne prehodnocovali na vedení fakulty i kolégiu



dekana. Vypracovali sa hodnotiace formuláre obsahujúce kritéria, ktorými Je možné
kvantifikovať výkon pedagogických pracovníkov.

V rámci rozpravy s nasledujúcimi otázkami a pripomienkami vystúpili:

predsedníčka senátu AS FBP - Ktoré katedry FBP si tento model vyskúšali a aká bola
odozva? Navrhuje pri prideľovaní bodov za karentované časopisy zohľadniť aj impact
faktor. Rovnako zohľadniť aj u docentov a profesorov účasť v štátnicových komisiách.
Doc. Ing. T. Bojňanská, CSc. - Podľa jej názoru, je 20 % osobného hodnotenia málo na
to, aby vedúci katedry mohol primerane oceniť výkony pracovníkov katedry. Pýtala sa
prečo sú rozdiely v bodovom hodnotení tej istej aktivity pre odborných asistentov
a docentov a profesorov. Kto bude kontrolovať tento systém po zavedení do praxe?
RNDr. J. Miššík - Je možné zabezpečiť, aby sa podmienky nastavené ho hodnotenia
nemenili napr. každý rok? Je potrebné podľa jeho názoru zakotviť časovú platnosť.
Vyjadril sa k problematike zohľadňovani a impact faktorov.
Ing. V. Ducková, PhD. - Upozornila, že sa prideľujú body za počet udelených zápočtov
a vyskúšaných študentov, pričom sú dosť značné rozdiely medzi katedrami, ktoré učia
nižšie a vyššie ročníky (rozdielne počty študentov). Navrhla prehodnotiť body za
vedenie diplomových a bakalárskych prác a za vypracovanie ich posudkov. Navrhla
zohľadniť pri prideľovaní bodov za publikácie aj podiel jednotlivých autorov
a nepočítať publikácie v spoluautorstve s koeficientom 1. Uviedla názor, že niektoré
kritéria môžu viesť k zvyšovaniu kvantity na úkor kvality.
Ing. J. Maková, PhD. - Vyjadrila súhlas s niektorými už uvedenými pripomienkami
a uviedla, že aj vstupné údaje z knižnice sa môžu líšiť, pretože niektorí neakceptujú
odporúčania knižnice a pri publikácii toho istého článku si samostatne evidujú abstrakt
a samostatne aj celý článok, čím vzniká duplicita.
prof. MVDr. P. Massanyi, DrSc. - Vyjadril sa k problematike prideľovania bodov za
gestorovanie predmetov a prideľovania bodov za skúšanie pri odborných asistentoch.
Navrhuje, aby sa hodnotiace formuláre odovzdávali súbežne s podávaním správ za
pedagogickú činnosť a vedecko-výskumnú činnosť.
Ing. Ing. R. Stanovič, PhD. - Upozornil, že pri prideľovaní bodov za karentované
časopisy sa nerozlišuje, či ide o domáce alebo zahraničné, na rozdiel od ostatných
kategórií publikácii.

Na uvedené pripomienky postupne reagoval prodekan doc. Ing. N. Lukáč, PhD.

UZNESENIE č. 4/17
AS FBP schvaľuje Metodický postup rozdelenia osobných príplatkov učiteľských pracovníkov
FBP s pripomienkami:

počet bodov za prednášky a cvičenia (nad 100 % úväzku) 10 b, resp. 3 b pre všetkých
pedagógov rovnako, počet diplomových a bakalárskych prác je limitovaný maximálnym
počtom 5 a 5 v jednom akademickom roku, recenzie diplomových prác na SPU aj mimo
4 b, recenzie bakalárskych prác na SPU aj mimo 2 b, účasť v štátnicovej komisii
zohľadniť aj u docentov a profesorov, pri publikáciách s impakt faktorom nad 1
vynásobiť bodové hodnotenie impakt faktorom.

Za návrh: 10 Proti návrhu: O Zdržal sa: 2

AS FBP schválil Metodický postup rozdelenia osobných príplatkov učiteľských
pracovníkov FBP s pripomienkami nadpolovičnou väčšinou platných hlasov.
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Ad 9) Rôzne

Ing. Zbyňovská informovala o zámere osloviť študentov FBP email om, aby sa zlepšila
vzájomná komunikácia medzi študentským parlamentom a študentmi, a aby sa takto mohli
lepšie presadzovať záujmy a potreby študentov.

Dekan FBP uviedol, že sa zväčšia priestory čitárne, ktoré budú môcť využívať študenti.
Predsedníčka AS FBP informovala o termíne volieb študentov do študentskej rady VŠ

a vyzvala prítomných zástupcov študentov, aby spropagovali voľby medzi študentmi. Členkou
študentskej rady VŠ je za našu fakultu Ing. Kačinová. Rovnako informovala, že v AS SPU sa
pripravuje novelizácia štatútu SPU, študijného, volebného a rokovacieho poriadku.

Zapísala: Ing. V. Ducková, PhD. Jfk ~

Overovatelia: Ing. J. Maková, PhD. 1Jwu~

Ing. P. Petruška ~~

V Nitre, 23.04. 2013 doc g. g]ančinová, PhD.
pre s dníčka AS FBP SPU v Nitre


